
ÅRSMÖTESPROTOKOLL VITLINGENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
2007-07-21 
43 personer representerade 32 stugor. 
1. Ordförande Jan-Olof Johansson, hälsar alla välkomna, och förklarar mötet öppnat. 
2. Till ordförande för mötet valdes Jan-Olof Johansson. 
3. Till sekreterare för mötet valdes Mona Holgersson. 
4. Till 2 justerare för mötet valdes Margret Manbring och Jan Manfred. 
5. Fråga om mötets behöriga utlysande besvarades med ja. 
6. Dagordningen: ändring punkt 12, godkännes. 
7. Ordförande läste upp styrelsens verksamhetsberättelse för år 2006, lades till 
handlingarna. 
8. Genomgång av bokslut för verksamhetsåret 2006, görs av Kerstin Svensson, läggs 
till handlingarna. 
9. Kurt Andersson, läser upp revisorernas berättelse. 
10. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för år 2007. 
11. Arvodet till styrelsen; Höjning med 5000 kr beviljas. 
12. Val av styrelse: 
Ordförande Jan-Olof Johansson omval 2 år 
Ledamot Stefan Mårtensson nyval 2 år 
Suppleant Mona Holgersson omval 1 år 
Suppleant Berit Skoglund omval 2 år 
13. Val Av revisorer: 
Ordinarie 2st Kurt Andersson och Lars Larsson omval 
Suppleanter 2st Claes Hallqvist och Lars-Inge Andersson 
14. Firmatecknare för föreningen var för sig: 
Jan-Olof Johansson 
Kerstin Svensson 
15. Val av valberedning 1 år 3 st 
Sture Svensson stuga 83 
Kristina Andersson stuga 102 
Birgit Johansson stuga 76 
16. Inga till årsmötet motioner eller skrivelser inkomna. 
17. Styrelsens rapporter och förslag. 
Stig Robertsson informerar om, om-och tillbyggnaden av ekonomibyggnaden. 
Angående flyttningar av stugor: Kommunens planläggning tar 1–2år. 
Vi har tillfälligt bygglov av stugorna till 18,4 kvm till 2008-12-31. 
Kerstin Svensson informerar om brev och telefonsamtal från skattemyndigheterna, 
som vill ha uppgift om vilka som säljer, och försäljningssumman på stugorna. 
Föreningen har inga uppgifter på försäljningssiffran – endast på säljare och köpare. 
Styrelsen har tagit fram blankett för överlåtelse av arrendeavtal som finns att hämta 
hos kassören eller på vår hemsida. 
18. Årsavgiften fastställdes till 2000 kr. 
19. Övriga frågor: 
Önskan om. 
Krokar för ytterkläder på toaletterna 
Papper i diskrummet 
Information om valberedningens förslag, före årsmötet 
Lapp inne i tvättrummen på vilka som kan byta toalettpapper. 
(Finns på anslagstavlan) 
Beskärning av träd på röjardagen våren-08 



Diskussion om höjningen av tvättavgiften 
- Beslut togs på förra årets möte. 
Pga. allt regnande togs frågan upp om ev. dränering och inköp av pump. 
Elprisavtal enligt Fabo vinner vi inget på bundet pris då vi bara utnyttjar el på 
lågpristid 
Ordförande tackar alla som ställde upp på ”röjardagen” men påpekar att ingen ska 
känna sig tvungen, det är helt frivilligt. 
Ett tack till Lars-Inge stuga 103 som ställer upp och hjälper till med det mesta. 
Tack även till Lars-Åke Andersson på Ålen som hjälper oss med mycket. 
20. Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 
Sekreterare: Justerare: 
…………………………… ……………………… 
Mona Holgersson stuga 104 Jan Manfred stuga 83 
……………………….. 
Margret Manbring stuga 105 


